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Mit navn er Line, er 17 år og jeg kommer fra Viborg. Til dagligt går jeg i 1g på 
handelsgymnasiet.  Jeg følte problemer ved læsning, hvor jeg fik hovedpine og blev træt. Jeg 
tog derfor til optikker, og blev opfordret og anbefalet Dine Øje i Egå, hvor jeg har fået stor 
hjælp af Bettina.  
Man skal være 100% sikker på at have viljen til den træning, som bliver krævet. 20 min om 
dagen, virker ikke af det helt store, men jeg ændre hurtig min mening. Det kan være svært, at 
få det presset ind i en travl hverdag, men når man mærker en virkning, ser det hele lysere ud. 
Jeg kan nu læse ubesværet og døjer ikke med hovedpine.   
Dine Øjne er rart sted at være, med søde medarbejder, der ønsker det bedste.  
Jeg synes det er mange penge man bruger på det, men det er helt klart pengene værd.  
Alt i alt har det været et rigtig godt forløb, som jeg har får en masse ud af.  
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